
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-30, § 9 

 

 Tid Onsdag 30 oktober 2013 kl. 16:30–16:45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Fredag 8 november 2013 

  

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP), vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Datevig Tjärnberg (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Inga-Lill Larsson (M) för Daniel Valiollahi (M) 

Christer Swärd (M) för Marie Agmén (M) 

Margareta Stavling (S) för Annika Ödebrink (S) 

 

 

 Ersättare: 

Ole-Jörgen Persson (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Petra Schagerholm (MP)  

Johanna Granbom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Åse 

Geschwind, Inga-Lill Hultin, Elisabet Munters och Marita Söderqvist samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-7 och biträdande borgarrådssekreteraren 

Shashika Sellgren. 

 

 



  

 § 9 

Möjligheterna att anlägga en vertikal park i city. Motion (2013:51) från 

Tomas Rudin (S). Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Dnr T2013-520-03644 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets 

 tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 23 september 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Motionen tar upp en intressant möjlighet att utveckla Stockholms gröna rum på 

ett nytt och innovativt sätt. Grönytor i den bebyggda miljön bidrar till bättre 

livsmiljö, renare luft och ökad biologisk mångfald. Utifrån vårt perspektiv anser 

vi dock att en park är ett stadsrum möjligt att vistas i. Det som i motionen 

beskrivs som vertikala parker är egentligen gröna väggar. Miljöpartiet har tagit 

fram en plan för en ny stadsdel som vi kallar för Bromma parkstad med 50 000 

bostäder och 30 000 arbetsplatser och plats för mycket grönska och många gröna 

väggar. 

 

Vi förstår inte varför PVC ska finnas i materialet. PVC har en negativ inverkan 

på miljön som beror på att PVC tillverkas av koksalt och naturgas eller olja, ur 

saltet framställs klor som sedan blandas samman med etylen, vilket ger upphov 

till polymeren känd som PVC. 

 

Vid PVC-tillverkning tillsätts dessutom ofta andra miljöfarliga ämnen, som t.ex. 

flamskyddsmedel, stabilisatorer och mjukgörare. Det finns PVC plast som 

tillverkas fri från ftalater(mjukgörare) det kvarstår dock att det inte går att 

kretsloppsanpassa PVC pga bildning av koloxid, kolväte och dioxiner. Vid 

förbränning av PVC bildas saltsyra samt klorerade kolväten. All onödig 

användning av miljöstörande plaster ska undvikas. Plaster ska endast användas 

när andra alternativ saknas. I detta fall finns andra alternativ angivna, alla är 

dock inte heltäckande. Om ett heltäckande och fukttåligt alternativ efterfrågas 

finns värmebehandlat trä som dessutom finns miljömärkt med Svanen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 



  

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


